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Protokół 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

w dniu 22 Czerwca 2009 roku

Obecni

1. Dominik Penar Przewodniczący obecny
2. Andrzej Mentel Z – ca Przewodniczącego nieobecny
3. Krystian Dąbrowski obecny
4. Marian Kita obecny
5. Hanna Szotowska obecna
6. Danuta Walczak obecna
7. Mirosław Kędzierski nieobecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 

Burmistrz Miasta Marek Mrozowski, Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Tematy posiedzenia Komisji 

1. Promocja miasta- kierunki działania, plany na przyszłość
2. Program „ Lato w mieście – plany , harmonogram imprez.
3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4. Sprawy różne

Przewodniczący Komisji -   Dominik Penar Czy ktoś z Państwa zgłasza jakieś zmiany do porządku  

Z- ca Burmistrza  Anna Ślagórska -Proponuje przesunąć pkt Lato w mieście jako pkt 1 a Promocję miasta
działania, plany na przyszłość jako pkt 2

Głosowanie 

5 Głosów za
0 Głosów przeciw
0 Głosów wstrzymujących

Przewodniczący Komisji   - Dominik Penar – Zmiana została przyjęta   

1.Program „ Lato w mieście – plany , harmonogram imprez.
2.Promocja miasta- kierunki działania, plany na przyszłość
3.Opiniowanie materiałów sesyjnych.
4.Sprawy różne



pkt.1 porządku obrad

Program „ Lato w mieście – plany , harmonogram imprez  .  

Program  omawia Z- ca Burmistrza - Anna Ślagórska

Przewodniczący Komisji - Dominik Penar   – Czy są pytania  

Radny Dominik Penar – Czy funkcjonują oprócz basenów jakieś inne zbiorniki wodne 
w mieście. Jak się mają te miejsca w, których nie wolno korzystać z kąpieli czy pojawiły się jakieś 
tablice informacyjne czy są odpowiedni zabezpieczone.

Odpowiedzi udziela - Z- ca Burmistrza  Anna Ślagórska -Nie ma w mieście innych miejsc gdzie 
można było by korzystać w sposób bezpieczny. Tablice są Straż Miejska sprawdza te miejsca

Radny Dominik Penar -  W zeszłym roku w harmonogramie działań był dzień MOSIRU
czy w tym roku też taki dzień będzie

Odpowiedzi udziela – Radny Krystian Dąbrowski -Tak w tym roku też jest planowany 

          Radny Dominik Penar – Czy jest możliwość aby po Brynicy mogły pływać kajaki

Odpowiedzi udziela – Burmistrz Miasta Marek Mrozowski- Nie ma szans Regionalny Zarząd Wód
jest bardzo konserwatywny i nie godzą się na nic na wszelki wypadek.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli

1. Radna Hanna Szotowska
2. Burmistrz Miasta Marek Mrozowskiego
3. Radny Dominik Penar
4. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska

Przewodniczący Komisji   - Dominik Penar – Czy są pytania  

pytań nie było 

pkt.2 porządku obrad

Promocja miasta- kierunki działania, plany na przyszłość  .  

Program kierunki działań omawia – Kierownik wydziału Promocji Miasta Wojciech Maćkowski

             Radna Hanna Szotowska- Chciałam zapytać o środki finansowe tych przedsięwzięć

Odpowiedzi udziela- Kierownik wydziału Promocji Miasta Wojciech Maćkowski.
Budżet roczny jest prawie 1 000 000 zł. Z tym, że nie można powiedzieć, że wszytko idzie na 
promocję. 



W strukturze działu istnieją dwie części, pierwsza część  to promocja tworzenie gadżetów 
wydawnictwo. Natomiast druga to organizowanie koncertów.

          Radny Marian Kita – ludzie uważają ,iż wystawa związana z 110 leciem orkiestrowania w Czeladzi 
powinna być potraktowana jako forma przenośna, żeby znalazła się ona w kilku miejscach. Dzięki   
temu była by większa oglądalność i związana z tym także promocja naszego miasta. Uważam
i nie tylko Ja,że chór zaproszony z miasta Auby może zaistnieć na festiwalu Ave Maria, pięknie 
śpiewają w każdej płaszczyźnie, pieśni kościelne operetkowe. Osobiście uważam, że w ramach 
współpracy zarówno dla nas jak i dla nich była by to duża sprawa.

          Radna Danuta Walczak – Kiedy było otwarcie tej wystawy

          Radny Marian Kita – Czemu nie ma zjazdu z ul. Grodzieckiej na wprost, ten zjazd jest zamknięty    
dlaczego. Czy Pan Burmistrz wie dlaczego

 Odpowiedzi udziela Burmistrz Miasta- Marek Mrozowski – Powiem tak, że jest to złośliwość 
 Generalnej Dyrekcji, i tak to należy określić. Ponieważ wprowadziła nam taka organizację ruchu 
 że 0,5 000 00 zł poszło na tymczasowe światła. Ja interweniowałem do dyrektora Generalnej 
 Dyrekcji i zgodził się na próbę, żeby ograniczyć ruch bez świateł.

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
3. Radna Danuta Walczak
4. Radna Hanna Szotowska

Przewodniczący Komisji   - Dominik Penar – Czy są pytania  

      Radny Marian Kita- Ja bym chciał nawiązać do sprawy dna Brynicy, czy nie sądzi Pan
że powinniśmy napisać interpelację

Burmistrz Marek Mrozowski – Ja już napisałem 

Radny Dominik Penar – Czy nie dobrym rozwiązaniem było by wprowadzenie wniosku o 
wykorzystanie herbu i logotypu miasta. Ja mam dziś taki wniosek, co ze stroną internetową

Odpowiedzi udziela – Kierownik wydziału Promocji Miasta – Strona internetowa pod koniec roku
zostanie przebudowana.

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Dominik Penar
2. Kierownik wydziału Promocji Miasta
3. Burmistrz Marek Mrozowski



 Radny Dominik Penar- Czy nie warto stworzyć stoiska informacyjnego odnośnie informacji 
 w Centrum Handlowym M1 dot. oferty kulturalnej, a także inwestycji.

DYSKUSJA 

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Radny Dominik Penar
3. Burmistrz Miasta- Marek Mrozowski
4. Kierownik wydziału Promocji Miasta- Wojciech Maćkowski

Przewodniczący Komisji   - Dominik Penar – Czy są pytania  

Radna Danuta Walczak- Jak wypadły egzaminy

Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska – W tej chwili nie przeanalizuję, ich natomiast ustawa nas obliguje
do przedstawienia wyników egzaminów zewnętrznych i będzie to Wrzesień albo Październik.

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Danuta Walczak
2. Z- ca Burmistrza Miasta- Anna Ślagórska
3. Burmistrz Miasta- Marek Mrozowski

Głosowanie dot. zaopiniowania materiału przedstawionego przez kierownika wydziału Promocji Miasta
Wojciech Maćkowskiego

Głosowanie 

4 Głosów za
0 Głosów przeciw
1 Głosów wstrzymujących

pkt.3 porządku obrad 

Opiniowanie materiałów sesyjnych  .  

Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska – Wpłynęła skarga na działanie przedszkola za pośrednictwem 
kuratorium. 
Temat omawia- Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska  odczytuje pismo dyrekcji przedszkola



DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
2. Radna Hanna Szotowska
3. Burmistrz Miasta- Marek Mrozowski
4. Radny Dominik Penar

Ocena wykonania zadań inwestycyjnych w mieście 

Przedszkole nr 5 – wykonanie ocieplenia ścian

Radny Dominik Penar- Panie Burmistrzu kiedy będzie rozpoczęcie wykonania tego ocieplenia na 
budynku 5.co z  chodnikiem przy 3, i boiskiem przy 7

Odpowiedzi udziela- Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska – Jest już ogłoszony przetarg

DYSKUSJA

w dyskusji udział wzięli

1. Z- ca Burmistrza Anna Ślagórska
2. Burmistrz Miasta Marek Mrozowski
3. Radna Danuta Walczak

Przewodniczący Komisji   - Dominik Penar – Czy są pytania  

Przewodniczący Komisji   - Dominik Penar – zamykam posiedzenie komisji  

    protokołował                                                                                                           Przewodniczący
Krystian Załęczny            Komisji Edukacji Kultury 
                                                                 i sportu

    Dominik Penar


